
Retsudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 10. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1577

Vil ministeren, på baggrund af oversigten over de af staten helt eller delvist ejede selska-

ber, som fremgår af Finansministeriets hjemmeside (https://fm.dk/arbejdsomraader/

statens-selskaber/organisering/) redegøre for:

a) Hvilke statslige selskaber anvender Kammeradvokataftalen?

� Selskab

� Beløb

b) Hvilke statslige selskaber anvender Kammeradvokaten udenfor Kammeradvokatafta-

len?

� Selskab

� Beløb samlet for alle og pr. selskab

� Udvikling over 5 år

c) Hvad er de samlede advokatomkostninger for hvert selskab?

� Beløb indenfor Kammeradvokataftalen og udenfor

� Hvilke advokathuse betjener selskaberne (selskabsnavn og beløb)

d) Hvilket forbrug de statslige selskaber har på andre advokater end Kammeradvokatord-

ningen?

� Selskab

� Beløb

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen

formand
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